
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Zonnepark Vroenhout moet in de oksel van de Vroenhoutseweg en de Heirweg komen. Het park heeft 
een oppervlakte van ongeveer 9,8 hectare. Daar moeten vervolgens 35.000 panelen komen, 
omgerekend goed voor circa 10 megawatt. Of dat dit park er komt, is nog niet duidelijk

De fractie Wezenbeek heeft daarom de volgende vraag:

Wat is de status van dit plan nu?

Namens de fractie van Wezenbeek,

Jac Wezenbeek



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

U ontvangt binnenkort een raadsmededeling met de laatste stand van zaken met betrekking tot alle 
zonneparken, die nog in behandeling zijn. Wat betreft zonnepark Vroenhout zal binnenkort een besluit 
worden genomen door het college inzake de ingediende zienswijzen en zal daarna uw raad worden 
verzocht een besluit te nemen inzake de verklaring van geen bedenkingen.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder drs. C.F.G.R. (Klaar) Koenraad


